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Abstract (en)
[origin: US2020325424A1] A solid particulate composition including, based on the total weight of the composition, a) 20 to 95 wt. % of at least one
water-soluble carrier material selected from hydrous salts of which the water vapor partial pressure corresponds, at a specific temperature in the
range from 30 to 100° C., to the H2O partial pressure of the saturated solution of salt; b) 0.1 to 20 wt. % fragrance; and c) 0.1 to 30 wt. % of at least
one textile-care compound. The invention further relates to the use and a method for the preparation of a solid particulate composition.

Abstract (de)
Eine feste, partikuläre Zusammensetzung, umfassend, bezogen auf das Gesamtgewicht der Zusammensetzung,a) 20 bis 95 Gew.-% mindestens
eines wasserlöslichen Trägermaterials ausgewählt aus wasserhaltigen Salzen, deren Wasserdampf-Partialdruck bei einer bestimmten Temperatur im
Bereich von 30 bis 100°C dem H<sub>2</sub>O-Partialdruck der gesättigten Lösung dieses Salzes entspricht;b) 0,1 bis 20 Gew.-% Duftstoff;c) 0,1
bis 30 Gew.-% mindestens einer textilpflegenden Verbindung,deren Verwendung und Verfahren zu ihrer Herstellung.
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